
Zápis ze schůze Osadního výboru konané dne 3.10. 2016

Přítomni:
Předseda: Monika Křibíková
Místopředseda: Aleš Pitřík
Členové:                             Renáta   Polášková
                                       Leona Lluch Pavliková
                                       Věra Melichaříková                                                  

Program:                    

1. Zahájení
2. Požadavky OV 

Ad   1.          Schůzi zahájila paní předsedkyně.

Ad .      -   Ani po telefonické urgenci ze strany OV nejsou dosud vyčištěny 
odpadní kanály podél chodníků napříč celou Skalicí. Rošty prorůstá tráva, kanály 
jsou nefunkční, dešťová voda stéká do zahrad přilehlých domů. Rovněž 
průřezový kanál k výdejnímu místu pošty je zanesen hlínou a štěrkem.

                 -  Vytápění sálů v místním kulturním domě je v zimních měsících 
nákladné  vzhledem k úniku tepla, OV požaduje výměnu vstupních dveří do 
velkého sálu a zateplení půdních prostor. OV doporučuje možnosti využití 
dotačních titulů.

                 -   Na nově vybudované autobusové zastávce U vrby nejsou udržovány 
okolní travnaté plochy. (pravidelné kosení)

        

Příští schůze OV se bude konat na ZŠ ve Skalici
7.11. 2016 v 17 hodin v místnosti stávající školní 

družiny (bývalá pošta)




